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ZAPISNIK 
5. seje Sveta staršev OŠ Šturje Ajdovščina v šolskem letu 2023/2024, ki je bila v 

sredo, 22. 5. 2024, ob 17. uri v zbornici OŠ Šturje Ajdovščina 
 
Prisotni: Urška Domnik, Janja Blažič Zavadlal, Tevž Novinec, Ana Prijatelj Pelhan, 

Andreja Lisjak, Kristina Božič Trošt, Kristjan Vodopivec, Tina Bizjak, Polona 
Kosmač, Vili Vrtovec, Anka Jerončič, Elizabeta Sejadinovska, Erika Prosen, 
Ana Mavri in Liljana Krašna 

 
Odsotni: Martina Zorko Kodelja – opr., Kaja Dietz, Teja Živec Kavčič, Jasna Halilović 

– opr., Urška Jazbar, Jasna Črnigoj – opr., Borut Verč – opr., Matjaž Hajdinjak 
– opr., Olga Ličen – opr., Maruša Ceket, Ambrož Kete – opr. in Petra Kodele 

 
Vabljeni prisotni: Lea Anželj Vidmar, Ingrid Bizjak Ergaver in Irena Knafelc  
 
Vabljeni odsotni: Ana Kalin 
 

Dnevni red: 
1. Pregled in sprejem zapisnika zadnje seje   
2. Seznam delovnih zvezkov za šolsko leto 2024/2025 (razprava in potrditev) 
3. Poročilo ravnateljice ob zaključku šolskega leta 

4. Predlogi in pobude. 
 

Vili Vrtovec je ugotovil, da je Svet staršev sklepčen.  
Dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
K točki 1 
Člani sveta staršev so soglasno sprejeli zapisnik 4. seje Sveta staršev.  
 
K točki 2 
Lea Anželj Vidmar je predstavila delovne zvezke za šolsko leto 2024/2025. (Priloga 1) 
Sklep: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili seznam delovnih zvezkov za šolsko 
leto 2024/2025.  
 
Starši so predlagali, da bi učenci 3. razreda pri pouku angleščine imeli mapo za 
vpenjanje listov, namesto zvezka v katerega samo lepijo liste. Zvezek postane 
predebel in listi padajo ven.  
Lea Anželj Vidmar je povedala, da bo govorila z učiteljico.  
 
K točki 3 
Lea Anželj Vidmar je povedala, da bo realizacija pouka v šolskem letu 2023/2024 
dosežena. Nekaj tekmovanj in natečajev še poteka, večina pa je zaključena. Učenci 
so bili na različnih tekmovanjih zelo uspešni in dobili veliko zlatih in srebrnih priznanj.  
Zimsko šolo v naravi in prireditve, ki so jih predvideli, so uspešno izpeljali. Zaključili so 
tudi 15. likovni natečaj Drevo. Starše je povabila na ogled razstave in na jutrišnjo 
predstavo Okostnjak iz omare, ki so jo pripravili učenci pri interesni dejavnosti Dramska 
igra. Izvedli so tudi izmenjavo s češkimi vrstniki, ki so v aprilu prišli na šolo. Otroški 
pevski zbor iz Budanj je osvojil zlato priznanje na tekmovanju Zlata grla. Imeli so 
srečanje s pisateljico Matejo Gomboc. Učenci 6. razreda gredo na dvodnevni tabor na 
Kovku, učenci 5. razreda pa v letno šolo v naravi. Učence 9. razredov pa čaka samo 
še valeta, ki bo 14. 6. 2024.  
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Staršem je povedala, da se letos zaključi šolsko leto v ponedeljek, 24. 6. 2024, in da 
spričeval ne bo moč prevzeti v petek, 21. 6. 2024. Po 24. 6. 2024 bodo lahko prevzeli 
spričevala v tajništvu šole. 
Septembra 2024 bo starše seznanila s poročili učiteljev o dejavnostih, ki so jih z učenci 
izvajali v okviru razvojnih nalog in samoevalvacije, ter z rezultati Nacionalnega 
preverjanja znanja.  
Z novim šolskim letom bodo kot šola vključeni v RaP – nov razširjen program. Vse bo 
potekalo kot do sedaj, vendar pod drugim imenom (imena dejavnosti, ki niso več krožki, 
jutranje varstvo, dopolnilni in dodatni pouk, neobvezni izbirni predmeti…). Spreminja 
pa se obveznost učitelja, ki bo sedaj v Rap-u  25 ur. Učitelji bodo s tem na slabšem.  
V šolskem letu 2024/2025 bo 42 prvošolcev na matični šoli in 9 prvošolcev na POŠ 
Budanje. Obstaja možnost kombinacije, vendar bo MVI prosila za specifiko, ker je 
možnost kombinacije samo 1 in 4. razred, kar pomeni dva oddelka vmes, kar pa ni v 
skladu s Pravilnikom o normativih.  
 
K točki 4 
Starši so vprašali o okrožnici glede oblačenja.  
Lea Anželj Vidmar je povedala, da ni bilo nobene okrožnice ampak je po zvočniku 
govorila o estetiki oblačenja v šoli – kaj je prav.  
Starši so vprašali, ali bodo lahko spremljali ocene otrok preko Lo.Polisa.  
Irena Knafelc je povedala, da so učitelji večinoma proti. Zagovarjajo osebni stik, saj se 
bojijo, da starši ne bodo več prišli na govorilne ure.  
Vili Vrtovec je povedal, da so tudi na Svetu staršev v prejšnjem šolskem letu sprejeli, 
da ne želijo vpogleda v ocene.  
Starši so povedali, da je premalo roditeljskih sestankov in ne morejo poročati kar se 
dogovorijo na Svetu staršev.  
Lea Anželj Vidmar je povedala, da ni nikjer določeno, koliko roditeljskih sestankov na 
šolsko leto mora biti. Na šoli so zmenjeni za 3 roditeljske, od tega je eden skupni. Tudi 
starši lahko dajo pobudo za roditeljski, vendar mora biti vzrok utemeljen.  
Starše je zanimalo, zakaj gredo učenci, ko so vprašani za oceno, v drugo učilnico. 
Lea Anželj Vidmar je povedala, da je tako samo pri slovenščini, matematiki in 
angleščini, kjer sta dva učitelja in se učenci delijo pri urah. Tako lahko ostali učenci 
ponavljajo snov in ne klepetajo.  
Povedala je, da je v veljavi nov Pravilnik o financiranju šole v naravi. Za zimsko šolo v 
naravi celoten strošek krijejo starši. Za naslednje šolsko leto so za 7. razred dobili 
CŠOD Cerkno in sicer oba termina v februarju. CŠOD je cenejši kot Areh na Pohorju 
in tudi prevoz je ugodnejši. Tudi v CŠOD-jih se pripravljajo, da bo snega vedno manj, 
zato bodo šole v naravi popestrili z drugimi dejavnostmi. 
Vili Vrtovec je starše obvestil, da imenovanje ravnatelja še ni zaključeno, ker čakajo še 
mnenje Občine.  
 
Seja se je končala ob 18.20. 
 
Številka: 900-2/2023-14 
Datum:   27. 5. 2024 
 
Patricija Rojc,                 Vili Vrtovec, 
zapisničarka        predsednik Sveta staršev 
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